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Begäran om medel fritidskort 
(2019 KS0282)

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bevilja tilläggsanslag till 
samhällsbyggnadsnämnden på 500 000kr för fritidskort. Finansiering sker genom minskning 
av det egna kapitalet.

Beskrivning av ärendet
Samhällsbyggnadsnämnden begär tilläggsanslag hos kommunfullmäktige med 500 000 kr för 
ökade kostnader för fritidskort 2019.
 
Samhällsbyggnadsnämnden begär tilläggsanslag för fritidskorten för barn inom åldrarna 7-19 
år som är folkbokförda i Hylte kommun. Fritidskortet ger barnen möjlighet att resa inom 
Halland med kollektivtrafiken, vardagar från 15:00-04:00 och heldagar under lov- och 
helgdagar.
 
Fritidskorten är mycket populära och 2018 ansökte i princip alla som var berättigade om ett 
kort. 2018 visade verksamheten en negativ avvikelse på 500 000 kr på grund av fler 
ansökningar än vad verksamheten hade budgeterade medel för. Trenden för innevarande år 
visar att antalet ansökningar redan nu överstiger samhällsbyggnadsnämndens budget för 
fritidskort.

Handlingar i ärendet
 §153 KSAU Begäran om medel fritidskort
 §34 SBN Tilläggsanslag - Begäran om medel fritidskort
 Tjänsteskrivelse - Begäran om medel, fritidskort

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bevilja tilläggsanslag till 
samhällsbyggnadsnämnden på 500 000kr för fritidskort. Finansiering sker genom minskning 
av det egna kapitalet.

 
Yrkande
Stina Isaksson (SD) yrkar avslag till arbetsutskottets förslag till beslut.
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Beslutsgång
Ordförande ställer arbetsutskottets förslag till beslut och Stina Isakssons yrkande mot 
varandra. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till 
beslut.
 
Reservation
Stina Isaksson (SD) och Kerstin Aléxen (SD) reserverar sig till förmån för Stina Isakssons 
yrkande.
 
Protokollsanteckning
Stina Isaksson (SD) lämnar följande protokollsanteckning:
Det här är en onödig kostnad för kommunen, hade det funnits tillräckligt med medel till 
förskola/skola, så hade Sverigedemokraterna varit för det här förslaget. Men nu anser vi att 
det här förslaget tyvärr får stå tillbaka.
 

2 (2)


	11ec73b2-3dd0-47b3-95a6-f6afc0e3f353.docx
	Beslut
	Beskrivning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	Förslag till beslut
	Yrkande
	Beslutsgång
	Reservation
	Protokollsanteckning



